



FOR IMMEDIATE RELEASE

AirAsia X set to fly 7 times a week to Honolulu, Hawaii

World renowned Waikiki beach is now only RM700 away*

SEPANG, 29 May 2018 – AirAsia X is set to operate seven flights a week to Honolulu, Hawaii from Kuala Lumpur, Malaysia via Osaka, Japan beginning 16 August 2018 on the back of robust demand from Southeast Asia, with the airline's latest promo starting from only RM700* one-way inclusive of taxes.

Guests can grab these limited sale fares to Honolulu from 28 May 2018 to 3 June 2018, for the traveling period of 18 Aug 2018 until 13 Aug 2019 on airasia.com. AirAsia X's award winning Premium Flatbed is also on sale from only RM2,999* one-way all-in throughout this promo period - a fraction of the business class fare cost for a full service carrier on the same route.

AirAsia X Group Head of Commercial Barry Klipp says, "Our maiden entry to Honolulu last year with amazing low fares has stimulated demand and generated tremendous interest from the Southeast Asia region. In less than a year, the market has grown exponentially and we are pleased to offer daily departing flights from Kuala Lumpur to Honolulu to meet growing demand and provide a welcome boost for tourism in both regions."

"We remain the only low cost carrier in the world to offer 180° lie-flat bed which provide the best low cost premium experience in the sky, for a similar cost of an economy seat on a full service carrier on a similar one-stop route. Our sale ends soon so we urge value seekers to get in quick to avoid disappointment," added Barry.

AirAsia X currently operates four flights a week from Kuala Lumpur to Honolulu, Hawaii with one-stop in Osaka, Japan. Guests transiting in Osaka do not require a Japanese visa during the two-hour stopover, and can return to their seats on the flight after clearing security with any carry-on luggage or belongings.

Guests can also make use of AirAsia's Fly-Thru service to connect seamlessly to Honolulu from other cities within AirAsia and AirAsia X's extensive flight network with just one additional stop.

Hawaii, nicknamed the Paradise of the Pacific, is formed by eight islands located right at the heart of the Pacific Ocean. Famed for its stunning natural beauty and unique indigenous culture, this tropical paradise is the only US state located in the Oceania.

Honolulu, the capital city, located on Hawaii's most populous island O'ahu, is a modern city that boasts island charms, including the world-renowned Waikiki Beach, once the site of vacation homes for the kings and queens of Hawaii.

Keep up to date with AirAsia's latest promotions and activities via Facebook (facebook.com/AirAsia) and Twitter (twitter.com/AirAsia).

Press Release



*** One-way all-in fare inclusive of taxes and fees. Terms and conditions apply.**

Flight Schedule for Kuala Lumpur, Malaysia (KUL) to Honolulu, Hawaii (HNL) via Osaka, Japan (KIX) (18 Aug 2018 to 27 Oct 2018)

Flight No.	From	To	Departure	Arrival	Flight Schedule
D7 001	KUL	KIX	1400 hrs	2125 hrs	Daily
D7 001	KIX	HNL	2325 hrs	1230 hrs	Daily
D7 002	HNL	KIX	1600 hrs	2025 hrs	Daily
D7 002	KIX	KUL	2200 hrs	0400 hrs	Daily

Note: **Schedule is applicable from 18 Aug 2018 to 27 Oct 2018 only.** All times listed are local unless otherwise stated.

ENDS

About AirAsia

AirAsia, the world's leading low-cost carrier, services an extensive network of over 130 destinations across Asia Pacific. Since starting operations in 2001, AirAsia has carried more than 500 million guests and grown its fleet from just two aircraft to over 200. The airline is proud to be a truly Asean (Association of Southeast Asian Nations) airline with established operations based in Malaysia, Indonesia, Thailand and the Philippines as well as India and Japan, servicing a network stretching across Asia, Australia and New Zealand, the Middle East and the US. AirAsia has been named the World's Best Low-Cost Airline at the annual Skytrax World Airline Awards nine times in a row from 2009 to 2017. AirAsia was also awarded World's Leading Low-Cost Airline for the fifth consecutive year at the 2017 World Travel Awards, where it became the inaugural recipient of the World's Leading Low-Cost Airline Cabin Crew award.

For media enquiries, please contact:

Eugene Siew

Communications

Mobile: +6016 653 8221

siewhonleong@airasia.com



UNTUK SIARAN SEGERA

AirAsia X bakal terbang 7 kali seminggu ke Honolulu, Hawaii

*Pantai Wikiki terkemuka di dunia hanya RM700**

SEPANG, 29 Mei 2018 – AirAsia X akan memulakan operasi penerbangan sebanyak tujuh kali seminggu ke Honolulu, Hawaii dari Kuala Lumpur, Malaysia melalui Osaka, Jepun dari 16 Ogos 2018 ekoran permintaan yang tinggi dari Asia Tenggara, dengan promosi terkini dari RM700 sehala termasuk cukai.

Tetamu boleh mendapatkan jualan tambang terhad ke Honolulu dari 28 Mei 2018 sehingga 3 Jun 2018 untuk tempoh perjalanan dari 18 Ogos 2018 sehingga 13 Ogos 2019 melalui airasia.com. Tempat duduk AirAsia X yang telah memenangi anugerah dunia, Premium Flatbed turut ditawarkan dengan jualan murah hanya dari RM2,999* sehala termasuk semua sepanjang tempoh promosi – sebahagian kecil daripada kos tambang kelas bisnes bagi syarikat penerbangan khidmat penuh di laluan yang sama.

Ketua Kumpulan Komersial AirAsia X Barry Klipp berkata "Penerbangan sulung ke Honolulu tahun lalu dengan tambang rendah yang menakjubkan telah meningkatkan permintaan dan menarik minat dari rantau Asia Tenggara. Dalam masa kurang dari setahun, pasaran ini berkembang pesat dan kami gembira untuk menawarkan penerbangan harian yang berlepas dari Kuala Lumpur ke Honolulu untuk memenuhi permintaan yang meningkat dan meningkatkan pelancongan di kedua-dua rantau.

"Kami kekal sebagai satu-satunya syarikat penerbangan tambang rendah dunia yang menawarkan tempat duduk yang mampu direbahkan 180° dan memberi pengalaman premium tambang rendah terbaik di udara untuk harga yang hampir sama bagi tempat duduk ekonomi syarikat di syarikat penerbangan perkhidmatan penuh untuk laluan sehenti yang hampir sama. Jualan murah akan berakhir tidak lama lagi. Justeru, kami mengalu-alukan mereka yang mahu tambang dengan nilai berbaloi untuk segera mendapatkannya," ujar beliau.

AirAsia X kini beroperasi sebanyak empat penerbangan empat seminggu dari Kuala Lumpur ke Honolulu, Hawaii dengan satu hentian di Osaka, Jepun. Tetamu yang membuat transit di Osaka tidak memerlukan visa Jepun semasa hentian selama dua jam, dan boleh kembali ke tempat duduk masing-masing di dalam pesawat selepas pemeriksaan keselamatan ke atas sebarang barangan atau bagasi yang dibawa ke dalam kabin.

Tetamu juga boleh menggunakan perkhidmatan Fly-Thru AirAsia untuk berhubung dengan lancar ke Honolulu dari bandar-bandar lain di dalam rangkaian penerbangan AirAsia dan AirAsia X dengan hanya satu hentian.

Hawaii, yang digelar sebagai syurga Pasifik, dibentuk daripada lapan pulau yang terletak di tengah-tengah Lautan Pasifik. Terkenal dengan keindahan alam semula jadi yang menakjubkan dan budaya asli yang unik, syurga tropika adalah satu-satunya negeri AS yang terletak di Oceania.

Siaran Akhbar



Honolulu, merupakan ibu kota Hawaii yang terletak di pulau yang berpenduduk tertinggi, pulau O'ahu yang boleh bermegah dengan pantai yang indah termasuk pantai terkemuka dunia, Wakiki yang pada satu ketika dahulu merupakan kawasan rumah peranginan untuk raja dan permaisuri Hawaii.

Dapatkan informasi AirAsia mengenai aktiviti dan promosi terkini melalui Facebook (facebook.com/AirAsia) dan Twitter (twitter.com/AirAsia).

****Tambang sehala termasuk semua cukai dan yuran. Tertakluk kepada terma dan syarat.***

Jadual penerbangan bagi Kuala Lumpur, Malaysia (KUL ke Honolulu, Hawaii (HNL) melalui Osaka, Japan (KIX) (18 Ogos 2018 to 27 Oktober 2018)

No. Penerbangan	Dari	Ke	Pelepasan	Ketibaan	Jadual penerbangan
D7 001	KUL	KIX	1400 jam	2125 jam	Harian
D7 001	KIX	HNL	2325 jam	1230 jam	Harian
D7 002	HNL	KIX	1600 jam	2025 jam	Harian
D7 002	KIX	KUL	2200 jam	0400 jam	Harian

Nota: **Jadual hanya digunapakai dari 18 Ogos 2018 hingga 27 Oktober 2018.** Semua waktu yang tersenarai adalah tempatan melainkan dinyatakan sebaliknya.

TAMAT



Mengenai Kumpulan AirAsia

AirAsia, syarikat penerbangan tambang rendah terkemuka dan terbesar di Asia Pasifik, dengan rangkaian perkhidmatan yang paling luas meliputi lebih 130 destinasi. Sejak mula beroperasi pada tahun 2001, AirAsia telah membawa lebih 500 juta penumpang dan berkembang daripada hanya dua buah pesawat kepada lebih 200 buah. Kami amat berbangga menjadi Asean tulen (Association of Southeast Asian Nations) dengan operasi yang telah dilancarkan di Malaysia, Indonesia, Thailand, Filipina, India dan Jepun, serta merangkumi seluruh Asia, Australia, New Zealand dan Timur Tengah. AirAsia telah dianugerahkan Syarikat Penerbangan Tambang Rendah Terbaik Dunia dalam tinjauan tahunan syarikat penerbangan dunia oleh Skytrax selama sembilan tahun berturut-turut dari 2009 hingga 2017. AirAsia juga telah dianugerahkan peneraju Syarikat Penerbangan Tambang Rendah Dunia untuk lima tahun berturut-turut di World Travel Awards 2017, dan menjadi syarikat penerbangan tambang rendah pertama yang memenangi Anugerah Kabin Kru Terbaik Dunia.

Untuk keterangan lanjut, sila hubungi:

Eugene Siew

Komunikasi

Mobile: +6016 653 8221

siewhonleong@airasia.com



立即发放

亚航长程飞往夏威夷檀香山航班即将增至每周 7 趟

*到世界著名的威基基海滩全包单程只从 700 令吉*起*

雪邦，2018 年 5 月 29 日讯- 因东南亚的强劲需求推动，亚航长程于 2018 年 8 月 16 日起将把吉隆坡经日本大阪前往夏威夷檀香山的航班增至每周 7 趟。该航空推出全新促销全包单程连税务票价只从 700 令吉*起。

乘客可即日起至 2018 年 6 月 3 日上网至 airasia.com 抢购前往檀香山的限定优惠，出发日期为 2018 年 8 月 18 日至 2019 年 8 月 13 日。亚航长程得奖的豪华平躺座椅全包单程优惠票价只从 2 千 999 令吉*起 - 比运营相同航线的一般全服务航空商务舱票价便宜许多。

亚航长程集团商务主管 Barry Klipp 表示：“我们去年以低航费进军檀香山已成功引起来自东南亚区域的热烈回响及需求。这全新市场在短短一年内突飞猛进，在此我们非常高兴能即将提供从吉隆坡飞往檀香山的每日出发航班以应付日益增长的需求并同时促进两区域旅游业。”

“我们仍然是世界唯一一家提供提供 180 度放平的平躺式座椅的低成本航空，让我们的乘客能以超值票价享有优质的飞行体验，优惠期间我们的豪华平躺座椅票价甚至可与一般全服务航空的经济舱座椅票价相等。希望乘客们不要错过这次的优惠前往夏威夷度假。”

亚航长程目前营运每周四趟从吉隆坡经日本大阪中转前往夏威夷檀香山的航班。于大阪中转 2 小时的乘客并不需要日本签证，并可在所有时随身物品都通过安检后回到相同的座位继续行程。

乘客也可利用亚航的 Fly-Thru 服务多加一个中转站轻松地通过亚航及亚航长程的广泛飞行网络从其他城市连接至檀香山。

夏威夷被誉为太平洋的天堂，由八个位于太平洋中心的岛屿所组成。因其惊人的大自然瑰丽及独特的道地土著文化闻名，这热带岛屿也是美国唯一在大洋洲上的州。

檀香山位于最多人口居住的欧胡岛，也是夏威夷的首都，虽是一个非常摩登的城市却也不失其岛屿风情。著名的威基基海滩也是该城市最吸引人的景点之一，曾是夏威夷皇室的度假地点。

浏览亚航推特 (twitter.com/AirAsia) 及面子书 (facebook.com/AirAsia) 以获知更多有关亚航最新促销及活动。

***全包单程票价包含税务及费用。须符合条规。**



马来西亚吉隆坡 (KUL) 经日本大阪 (KIX) 前往夏威夷檀香山 (HNL) 航班时间表 (2018年8月18日至2018年10月27日):

航班号	出发	抵达	出发时间	抵达时间	航班时间表
D7 001	KUL	KIX	1400 hrs	2125 hrs	每日出发
D7 001	KIX	HNL	2325 hrs	1230 hrs	每日出发
D7 002	HNL	KIX	1600 hrs	2025 hrs	每日出发
D7 002	KIX	KUL	2200 hrs	0400 hrs	每日出发

注:此时间表仅限于 2018 年 8 月 18 日至 2018 年 10 月 27 日。以上时间皆为各个航点当地时间。

完

关于亚航

亚航是世界领先的低成本航空公司，提供超过 130 个横跨亚太区的航线网络。2001 年营业至今，亚航已承载超过 5 亿名乘客，并从最早只拥有两架客机，不断扩展至拥有超过 200 架客机。亚航在马来西亚、印尼、泰国、菲律宾、印度及日本都设有营运总部与完善且密集的航线网络，服务范围涵括亚洲、澳洲及纽西兰、中东及美国等，并以身为一家真正的东盟 (Asean) 航空公司为傲。从 2009 年至 2017 年，亚航已连续 9 年被 Skytrax 年度世界航空调查评选为世界最佳低成本航空公司。亚航于 2017 世界旅游大奖连续 5 年被选为世界领先低成本航空，并是首家获得世界领先低成本航空空服员奖的航空公司。

媒体咨询：

Eugene Siew

Communications

Mobile: +6016 653 8211

siewhonleong@airasia.com